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Päevakord: 
 
1.Kolmanda rühma avamise plaani tutvustamine hoolekogu liikmetele 
 
 
 1. Kolmanda rühma avamine Vastemõisa lasteaias 

 
KUULATI: Katrin Ronimois tutvustas plaane seoses kolmanda rühma avamisega Vastemõisa 
lasteaeda: 

 Rühma plaanitakse lasteaia ruumide saaliosasse 
 Rühmas saaks koha kuni kümme last 
 Saalis asuvasse hoiuruumi peab ära mahtuma san-sõlm (2 WC-potti, 2 

kraanikaussi lastele ning duššinurk) 
 Juhul, kui edaspidi lapsi vähem ja rühmad ei täitu saaks saali tagasi 

üldkasutusse võtta 
 Lastel sellevõrra liikumisruumi lasteaias vähem (hetkel reegel, et kes tahab 

joosta, saab ennast välja elada saalis või õues) 
 Saal asendatakse kas rahvamaja peeglisaali või suure saaliga, kus oleks samuti 

võimalik liikumistunde korraldada 
 Kuna rahvamajja tuleb ka kool, siis tuleb suure saali ja/või peeglisaali 

kasutamist jagada kooliga, mis tähendab head koostööd ja suhtlemist 
üksteisega 

 Hetkel on suur saal rahvamajas külm ning seal ei kannata tunde läbi viia 
 Peeglisaal tuleb renoveerida (peeglid jäävad, süvendama ei hakata) 
 Direktor sooviks korda teha ka lasteaiaosa kolmanda korruse, panna põrandale 

uus kate, seintele ronimispuud, maha matid, see avardaks laste 
liikumisvõimalusi siseruumides. Ruum hetkel liiga külm. 

 Koht tuleb leida ka muusikatundide läbiviimiseks 



 Kolm võimalust, kas suurema lasteaiarühma õpperuum, lasteaiaosa kolmas 
korrus või rahvamaja saal (juhul, kui kütteprobleem lahendatakse) 

 Ehituse osas on alles projekti läbi vaatamine, siis hanke välja kuulutamine ja 
ehituse planeerimine. Tõenäoliselt avatakse uus rühm järgmise aasta 
septembris 

 Oluline probleem on ka Rahvamaja katus, mis kohati laseb lasteaiaruumide 
koha pealt läbi ja tuleks korda teha enne sisetöödega alustamist 

 
OTSUS: Kuna hoolekogu otsus või seisukoht pole valla edasiste plaanide seisukohast oluline, 
siis võeti direktori ja valla esindaja poolt esitatud info teadmiseks. Edasisi arenguid 
tutvustatakse/arutatakse järgmisel hoolekogu koosolekul jaanuaris 2016. 


